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Tisztelt Küldöttgyűlés Tisztelt Sporttársak! 

 

Az elmúlt 5 évben nagyon mozgalmas és eseménydús időszakot hagytunk 

magunk mögött. 

A 2012. szeptember 27-én megválasztott Elnökség egy kivétellel teljesen 

megújult és új tagokkal vágott neki a ciklusnak. 

Nagy volt a kihívás. Előttünk állt az új Halgazdálkodási törvény és az azokkal járó 

új feladatok kidolgozása, elvégzése. Az élővizeken történő halászat megszűnt, 

az új halászati halvédelmi törvény megjelenése valamint a 15 évre szóló 

halgazdálkodási jog pályázatok előkészítése nagy kihívást jelentett. Az már 

látható volt az akkori Szövetséggel a HOFESZ-szel az együttműködés 

érdekkülönbségek miatt nehezen elképzelhető volt. Ezeket felismerve, mi 

Közép-dunaiak összefogva megalakítottuk az Adony-Kulcs-Rácalmás horgász 

egyesületeivel közösen a Közép-Dunamenti Horgászegyesületek Szövetségét. 

Hamar kiderült, hogy ezen törekvésünket a MOHOSZ nem támogatja. Új 

szövetségest keresve fuzionáltunk a Velencei- tavi Horgászegyesületek 

Szövetségével, s létrehoztuk a Horgászegyesületek Velencei-tavi és Dunamenti 

Szövetséget. 

Szervezési és egyéb okok miatt a Duna 66 fkm-es szakaszát szövetségünk társ 

haszonbérbe kapta a HOFESZ-szel együtt, a kettős működés minden kínjával 

ellentmondásával és együttműködési nehézségeivel együtt. 

A Nagy-Dunához hasonlóan a kikötői és felső öböl bérleti szerződése is lejárt. 

Erre pályázatot kellett benyújtani 5 évre szóló halgazdálkodási tervvel együtt. 

Különösen az utóbbi volt nehézkes, hiszen korábban az Önkormányzat volt-e 

vízterület gazdája. Sikeres pályázatokat követően 15 éves alhaszonbérleti 

szerződést kötöttünk a MOHOSZ-szal mindkét vízterületre. Az már a ciklus 

elején látható volt, hogy az anyavállalat (Dunaferr) semmilyen támogatásban 

nem kíván részesíteni minket. 

Többszöri kérésre még tárgyalni sem volt hajlandó velünk. 
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A Város Vezetőivel egyeztetve Elnökségünk úgy döntött, hogy névváltoztatással 

csatlakozik a városi sportélethez. Megalakítottuk a Dunaújvárosi Sporthorgász 

Egyesületet, így megteremtve annak lehetőségét, hogy más 

sportegyesületekhez hasonlóan mi is részesülhessünk a sporttámogatásokból. 

Ennek volt köszönhető, hogy 2015-2016 évben 2,5-2,5 millió Ft halasítási 

támogatást kaptunk. 

Teljesen át kellett dolgozni, meg kellett újítani a tanyarendet, kikötő rendet, 

horgászrendet. Megalkottuk a szervezési és működési szabályzatot, 

megújítottuk a fegyelmi szabályzatot és etikai kódexet. Ezeket minden évben 

hosszas elemzést követően kiegészítettük, változtattuk a tagság többségének 

érdeke szerint. 

Tisztelt Küldöttgyűlés! 

Az elmúlt 5 évben számos személyi változás történt. Az Elnökségben Szirmai 

György, Gurisatti Gyula és Pomázi Lajos különböző okokra hivatkozva 

lemondtak az elnökségi tagságról helyettük Barsi Dénest, Szlivon Zoltánt, és 

Kovács Lászlót kooptáltuk. 

Változás történt a tanyagondnoki munkakörben is. Az első sikertelen 

próbálkozás után a jelenlegi gondnokkal, Nagyné Erikával kötöttünk 

megállapodást. Ez idő alatt 2 könyvelőt „fogyasztottunk el” az Egyikük 

nyugállományba vonult a Másikuk költözés miatt vált meg tőlünk. 

Az irodai dolgozók közül Medveczkyné Takács Rózsa nyugdíjba vonulását 

követően Dualszky-Kovácsné Sánta Ágnessel állapodtunk meg a munkakör 

betöltésére. Bencze Tiborné Zita hasonló sorsra jutva Barsi Judittal kötöttünk 

szerződést. Tevékenységünk fontos állomása volt, hogy Gergely Gábor halőr 

helyett Keszler Jánost, majd később Szlivon Zoltánt neveztük ki hivatásos halőri 

munkakörbe. 

Ezt követően minőségi változás következett be a halőrzés színvonalában. 

Ez aztán az eddig szabadon rapsickodóknak nem igazán tetszett. Jelenleg 3 aktív 

társadalmi halőr segíti és végzi a halőrzést. Köszönjük az önzetlen és szakszerű 

munkájukat Győri Lászlónak, Vajda Tibornak, Telkes Balázsnak. 
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A halőreinknek nem kis érdemük volt az „román”rapsicok elfogásában a 

horgászversenyek lebonyolításában és más egyéb rendezvények segítésében 

(szelektív halászat, törpeharcsafogó verseny stb.). 

Az új Elnökség elhatározta, hogy létrehozza a kor követelményeinek 

megfelelően színvonalas honlapunkat. 

Ezt az igény felismerve szerencsésen találkoztunk egyik horgásztársunkkal 

Milek Attilával, aki mindenki által láthatóan színvonalasan működteti 

honlapunkat. 

Az Elnökségünk működésének első nehézségei közé tartozott a 2013-as nagy 

árvíz, majd az azt követő helyreállítási munkálatok. 

Röviden egy mondatban milyen intézkedések történtek az elmúlt években: 

-Rendeztük vitánkat a Dunaferr I-II szivattyútelep előtti Duna szakaszon 

történő horgászati tilalommal kapcsolatban 

- A tanyán megszüntettük az épület előtti zug és tároló szekrényeket 

- A tanyakerítést 2013-ban újra mázoltuk 

- A horgásztanyáról 5 teherautónyi vashulladékot és szemetet 

szállítottunk el 

- Felújítottuk a gondnoki lakást, megszüntettük az illegális 

szennyvíztárolót és rácsatlakoztunk a városi szennyvízhálózatra 

- Felújítottuk a vizesblokkot, és egy zuhanyzófülkét alakítottunk ki 

- Kicseréltük a bejövő ivóvíz vezetéket, valamint a kerti csap (halpucoló) 

vezetékét és egy almérőt szereltünk fel. 

- Felújításra került a tanya omladozó kéménye 

- Felújítottuk a hosszú-stég baleset-veszélyes lépcsőlejáróját 

-Az elmúlt években megtörtént mindkét stég szemléje, karbantartása. 
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- A közösségi konyhába új szekrényeket és eszközöket vásároltunk 

- A nagyteremben az elhasználódott székeket 50 db. kárpitozott 

székekkel pótoltuk. 

- A tanya vegyes tüzelésű kazánja tönkrement. Újat kellett vásárolni, át- 

és beépíteni, melynek költségéhez szövetségünk 100.000Ft-al járult 

hozzá 

- Elektromos DEMÁG Vonszolót építettünk ki a hajók könnyebb és 

balesetmentes ki és behelyezésére. 

- Elkészítettük a csónakrögzítő karók állványát 

- Kiépítettük a halpucolót, majd Breier Attila hathatós 

közreműködésével továbbfejlesztve praktikusabbá tettük. Köszönjük 

munkáját. 

- 2015.Augusztusában lezúduló hatalmas csapadék bemosta a füzes 

keleti oldalán lévő hajójáratot. Kértük a várost, hogy a helyreállítási 

munkálatokhoz 2.000.000Ft értékben járuljon hozzá, amit meg is tett. 

 

Tisztelt Küldöttgyűlés! 

    

 Az előbb felsorolt munkák elvégzése során tapasztaltuk, hogy erőfeszítéseink 

ellenére az 1960-as években épült (ma már korszerűtlen) horgásztanyánk 

műszaki állapota nem – vagy csak nagy áldozatok árán tartható fent. 

Ez és még más szempontok is arra sarkalltak, ösztönöztek minket, hogy 

kidolgozzuk a Horgász és Vízi turizmus Koncepciónkat, és ennek keretén belül 

építsünk egy új horgásztanyát, mint később kiderült mind ez összecseng a 

MOHOSZ fejlesztési elképzeléseivel is. 

A várossal együttműködési szándéknyilatkozatot írtunk alá az együttműködésre 

és pályázatot nyújtottunk be a MOHOSZ-nak Horgászturisztikai céljaink 

megvalósításához. 

A dolog úgy áll, hogy tavaly a Miniszterelnök Úr is igen jónak értékelte a 

prezentációnkat, de még mindig nincs kézzel fogható eredménye a pályázatnak. 

Bíztatás van. Döntés nincs. 
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Nem része a szóban forgó pályázatnak a tanya előtti öböl kotrása, de a 

városvezetés ígérete szerint még idén ősszel megvalósul a közel 160 millió Ft-os 

beruházás illetve az Alsófoki- és Felsőfoki patak iszapfogóinak kiépítése is. 

Még a ciklus elején javasoltuk a város alatti rétegvíz felső-öbölbe történő 

bevezetését egy vízkép formájában. Legújabb információink szerint (vízkép 

nélkül ugyan) még ebben a hónapban a kivitelezés elkészül, így a többletvíz a 

kis zsilipen keresztül áramolhat a kikötői öböl felé. 

Kísérletet tettünk a tároló szekrények felújítására, de forráshiány miatt ez az 

elképzelésünk prolongálódik. A prototípus elkészült, kisebb változtatásokkal 

egyébként gyártható lenne. A horgászok elfogadták és igénylik is. 

Pár szót a környezetvédelmi napokról: Régen ezeket a társadalmi munkákat 

kommunista szombaton végezték el, ma környezetvédelmi napnak hívjuk, hogy 

tegyünk valami jót környezetünk megújítása, fenntartása érdekében. Csak 

kevesen érzik ennek jelentőségét, fontosságát. Vannak olyan horgásztársaink, 

akik sörös üvegekkel a kezükben harsányan hangoztatják, hogy ez a tanya a 

miénk! De Őket ezen a napon nem lehetett látni, vagy csak akkor, amikor 

kieveztek horgászni. 

Egyesületünk területi jegyárai és a szolgáltatások árainak változását táblázatban 

rögzítettük, mint ahogyan a taglétszám alakulását és a halasítások mennyiségét 

is. 

Kormányzati információ szerint jövőre a várható minimálbér emelkedése miatt 

és egyéb inflációs hatások miatt az új Elnökség első és legfontosabb feladata az 

új árak kialakítása, a kiadási oldal egyensúlyba hozása a bevételekkel. 

Nehezíti a dolgot, hogy az idei évben elmaradt az Önkormányzat által 

finanszírozott 2,5 millió halasítási támogatás. Reméljük, ez jövőre rendeződik! 

 

Tisztelt Küldöttgyűlés! 

 

Megalakítottuk a tanyabizottságot Simon Csaba vezetésével. Munkájukat 

nagyon lelkiismeretesen végzik segítve ezzel a gondnok és elnökség munkáját.  
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Munkájuk eredménye, hogy 25 db csónakhellyel többet tudtunk értékesíteni 

ami 750.000Ft-os plusz bevételt jelentett Egyesültünknek.  

Köszönjük Tóth Tibornak Breier Attilának, Józsa Tamásnak, Székely Zoltánnak, 

Milek Attilának és természetesen Simon Csabának. 

 

Önkormányzati támogatással és finanszírozással megalakítottuk a verseny 

szakosztályunkat Makrai Arnold vezetésével. A rövid működésük során számos 

sikeres versenyen vettek részt. Jelenleg két Világbajnok is tagja a csapatnak. 

Gratulálunk, csak így tovább! 

Szólnunk kell az amatőr horgászversenyekről is a már hagyományos Öböl kupa 

(máj.01.) Sziget- kupa (halfőző versennyel együtt), jubileumi kupa (MOHOSZ-

szal együtt). A versenyek színvonalasak és eredményesek voltak melyek 

biztosítékai a hozzáértő szervezők és az elévülhetetlen érdemeket szerző 

Vachter János. 

Gratulálunk. Köszönjük munkájukat! 

Az Önkormányzati támogatások hozadéka, hogy vásárolni tudtunk egy 4x8 

méteres rendezvénysátrat, és 5 db sörpad szettet. A beszámoló vége felé 

szeretnék köszönetet mondani egy olyan háttérmunkásunknak, aki a létszám, 

fogások mennyisége, fajtája stb. során sokat segíti a vezetőség munkáját s Ő 

nem más, mint Kesztyűs József. Kérjük Józsi, hogy továbbra is segítsd az új 

elnökség munkáját is. 

Tisztelt Küldöttgyűlés! 

A Horgászegyesület minden tagja nevében szeretném megköszönni a 

Hamburger Hungária, a Murár és Társa, valamint Kakas Antal önzetlen anyagi 

segítségét, mely példaértékű lehet mások számára is. 

Végezetül pár szóban szeretném vázolni az új elnökség jövőbeni legfontosabb 

feladatait: 

-Mindent meg kell tenni a morális egység és etikai normák 

megszilárdításáért 
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- Meg kell szüntetni egyes horgászok körében elterjedt 

alaptalan vádaskodásokat esetenként a parlagi stílust, 

egymás szidalmazását. 

-  Be kell fejezni a megkezdett térfigyelő rendszer kiépítését 

- Végre kell hajtani a szekrénybővítést 

- Az elkészült terv szerint le kell gyártani a kis stég új elemét 

és azt be kell építeni. 

- Folytatni kell a Horgásziroda korszerűsítését, horgászaink 

gyorsabb kiszolgálása érdekében. 

- Következetesen, minden erőt latba kell vetni és lobbizni 

kell a horgászturisztikai pont pályázat keretén belül az új 

tanya felépítéséért. 

Ehhez kívánok Mindenkinek Jó Erőt, Egészséget az Új Elnökségnek sok sikert és 

kitartást! 

 

Dunaújváros,2017.09.21.                  

       Somfai Rezső 

                                                                                     Elnök 

 

 

 

 

 


